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Verslag van de ledenvergadering VEN op woensdag 1 december 2021 – aanvang 10.00 uur  

- Middels een ZOOM conference meeting 
 

Aanwezig: 
Paul Philipsen, vicevoorzitter  
Kees van de Beek, Stafbureau 
Wijnand Wagenvoort, Pyroworks, secretaris 
Maarten Heukels, Impuls specials FX, bestuurslid 
Ron de Koster, de Koster Pyrotechnische Evenementen, voorzitter 
René Groenendaal, Grooney Pyro Effects 
Jasper Borsboom- Fuego Fireworks 
Cecile Borsboom- Fuego Fireworks, penningmeester(es) 
Frits Pen – Dream Fireworks 
Tim Sinkeldam, Backstage Productions 
John Wagenvoort, Wagenvoort Vuurwerk 
Roel van Elferen, Mirage/ Global SFX 
 

Afwezig: 
Niek Gersen, Nationaal Opera en Ballet 
Raimond Meester, Master Pyrotech 
Kees Jansse, Brandersstad Vuurwerk 
Bob Langras, DFP 
Gert van Roekel, Xena Vuurwerk 
Rick Wiessenhaan, - Special Effects Wiessenhaan  
Elwin van den Berg, Vulcan Europe 
Lucas Gerritzen, Pyrofoor Amsterdam 
 

 
1. Opening en Welkom 

Ron heet een ieder welkom op deze tweede bijeenkomst van dit jaar. Helaas zitten we weer in “nieuwe stijl” bij 
elkaar, dus de kroketten gaan weer voor een later tijdstip………………… 
 
 

2. Mededelingen en vaststelling agenda – verslag vorige bijeenkomst 
a. Er is een bestuurdersaansprakelijkheidsverzekering afgesloten door het bestuur. Vanwege een nieuwe 

wetgeving is elke bestuurder persoonlijk aansprakelijk; om onvoorziene risico’s uit te bannen is dat op 
deze wijze beperkt/uitgebannen. 

b. Lidmaatschap Cafferata: na uitgebreide discussies en contacten met de aanmelder, is een lidmaatschap 
uiteindelijk niet tot stand gekomen. 

c. Nieuw lid: Mirage BV/ Global SFX > Roel van Elferen legt uit wie ze zijn en spreekt uit dat men bewust 
heeft gekozen voor een lidmaatschap van onze vereniging.  
*Nogmaals hartelijk welkom!  

d. Notulen van vorige vergadering ( 7 april 2021) 
- deze worden ongewijzigd goedgekeurd en vastgesteld 
- lopende zaken daaruit zijn verwerkt in de voorliggende agenda. 
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3. Jaarrekening 2019-2020-en begrotingen  / contributievoorstel 
- Aangezien we weer een ZOOM sessie hebben, is een fysieke controle door de kascommissie (bestaande uit Bob 

Langras en Gert van Roekel) niet mogelijk.  
- Het verdient de aanbeveling om een fysieke controle te houden, zodat ook achterliggende stukken bekeken 

kunnen worden (niet alles is digitaal). 
 Aangezien er ook in 2021 nagenoeg geen activiteiten op financieel gebied hebben plaats gevonden, wordt als 

volgt voorgesteld en door de vergadering akkoord bevonden: 
o We stellen de controle even uit to we weer “normaal” kunnen vergaderen. 
o Daarbij kan dan tevens de jaarrekening 2021 worden meegenomen. 

 Contributievoorstel 
- In de afgelopen jaren is vanwege de Coronaperikelen geen contributie geheven. 
- Voorstel voor 2022: *  - begin van het jaar een factuur voor 50 % van de basiscontributie) doen uitgaan; voor een 

bedrag van 50% van € 750,00 = € 375,00  excl. btw. Afhankelijk van de verdere gevolgen van Corona in 2022 kan 
dan in de tweede (najaar) vergadering door de leden worden beoordeeld, hoe om te gaan met een tweede 50%, 
al dan niet te factureren. 

 
4. Nieuws van werkgroepen 

a. Vergroening 
Frits Pen heeft ruime ervaring op dit gebied en is bereid gevonden om deel uit te maken van deze 
werkgroep. Zware metalen, plastic, tubes van plastic, etc. etc. zijn onderhavige onderwerpen. 
De vernietigingskosten zijn fors; ca € 25,00 per ton.  

 Mogelijk dat in de toekomst de aanschaf van een shreddermachine namens de vereniging, een  
                aantrekkelijke oplossing kan bieden ….. 

b. T1/T2 document 
LWVC maakt naar eigen inzicht gebruik van (nieuwe) afstanden.  
Paul, Cecile en René maken deel uit van deze werkgroep. Cecile heeft een uitgebreid en goed document 
samengesteld over deze materie.  
Dit document is nagenoeg geheel klaar en kan perfect wordt gebruikt om vanuit onze branche te 
worden ingediend bij het Ministerie van I&W om in een wetgeving (vuurwerkbesluit) te worden 
geïmplementeerd. Ron heeft een lijntje bij het Ministerie lopen. 

c. Subafdeling SFX 
o De opzet is om een subafdeling binnen de VEN te starten; welke separaat kan fungeren met eigen 

vergaderingen et., doch uiteindelijk onder de huidige statuten van de vereniging blijven vallen. 
o Maarten en Wijnand hebben een eerste aanzet gegeven; Tim en Roel zijn bereid hieraan ook een 

aandeel te willen geven 
-zaken als doelstelling en regelgeving worden vastgesteld; zoals toepassingsvergunning (anders dan bij 
vuurwerk), verzekering, opleidingen certificering (niet zwaar met een Kiwa) en ga zo maar door. 
* Met één stem tegen, gaat de vergadering akkoord en kan er gestart gaan worden met voorbereidend 
werk. 

d. RI&E 
Het bestuur heeft dit onderwerp een paar keer besproken. 
Ron heeft een via de Commissie van Deskundigen reeds contacten hierover met het Ministerie van SZW 
(Paul Jutte).  

 -oorspronkelijk was het de bedoeling om een budget van Max. € 5000,00 te oormerken voor dit doel. 
 -Nu heeft Ron een afspraak gemaakt dat in gezamenlijkheid  met voornoemde Ministerie een passende  
                 RI&E voor onze branche wordt samengesteld. Dit betekent dat dit in principe kostenneutraal is! 

 
  

5. LWVC – nieuws 
Er zijn in de nabije afgelopen tijden geen bijeenkomsten meer gehouden. 
Mochten er individuele zaken spelen die opgelost moeten worden, dan graag centraal via de vereniging spelen, 
zodat we dat collectief kunnen oplossen. > Schroom niet om dergelijke zaken aan het secretariaat te melden! 
*voorzitterschap bijeenkomsten - er is met de Jeroen Dubbelman voorzitter van LWVC, overeengekomen dat 
Ludo Meijer de bijeenkomsten waarbij de VEN aanwezig is, NIET meer zal voorzitten. Dit is overigens zonder 
verdere ruzie of discussies overeengekomen.  
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*discussie T1/T2:  het document T1/T2 nog even waar nodig aanvullen en bespreken binnen het bestuur. Daarna 
aan de leden delen. Indien we ons allen daarin kunnen vinden kan het eindrapport dan dienen om te worden 
ingeleverd als “branche- document” bij het Ministerie, zoals onder 4.b is vermeld. 
 

5.b Mail van Jeroen Bevers  - Groningen 
 Bij monde van Maarten, heeft het bestuur heeft aan de afzender gemeld dat wij niet als individuele bedrijven,  
 maar als collectieve branche in gesprek willen. 
 We staan argwanend in deze zaak en willen graag van hem een toelichting en verdere doelstellingen van zijn  
 verzoek. Frits heeft al de nodige negatieve ervaringen op het gebied van milieu; ook is het niet duidelijk of Bevers  
 landelijk, dan wel voor eigen parochie handelt. 
 -Er staat reeds een individuele afspraak met John Wagenvoort op stapel (morgen 2 december); het heeft de  
 voorkeur om de contacten in het bijzin van meerdere VEN leden aan te gaan. John zal Bevers mailen dat de  
 afspraak voor de 2e aangepast wordt op de wijze waarop wij willen communiceren. 
 

6. Advisering en juridische kennis 
Tijdens een gesprek van een paar bestuursleden met Maik van de Graaf, is uitgebreid gesproken over de 
“geheimhoudingsplicht” van hem jegens derden (o.a. Cafferata). Zaken die onze vereniging aangaan mogen 
nimmer met derden worde gedeeld. 
Ondanks allerlei voorbehoudens, krijgt hij het voordeel van de twijfel. 
In het verleden hebben we veel gehad aan advocaat van Aanhold van Voorink advocaten, doch daar zit een 
enorm prijskaartje aan; dus die is (om financiële redenen) alleen te gebruiken in echte zware noodgevallen! 

- Cecile heeft momenteel een “vraag” lopen:, waar nog geen antwoord op is: “De wildgroei in afsteekverboden op 
basis lokale APV “- het verdient voorkeur om dergelijk verboden op basis van geldende voorwaarden, landelijk te 
regelen. 

 
7. Opleidingen en herexamens 

Formeel bestaan er drie opleiders binnen NL. 
1. VTA (voorheen VCM) – Jan Hoogland 
2. OIVP – Frits Pen 
3. SNOP – Maik de Graaf 
De nummers 1 en 2 genieten de voorkeur van de VEN. Samenwerking tussen de opleiders zou tot minder kosten 
voor hen kunnen leiden. 
Binnen het totale opleidingskader acteert de KIWA nogal passief! 
 
Irritatie over herexamens: 
Het bestuur vindt het zeer ongewenst dat de leden niet actiever zijn bij het aanmelden voor herexamens. 
Immers zonder certificaat kan niet worden gebezigd! Dit is een eigen verantwoording voor elk bedrijf! 
-7 december is de eerstvolgende (laatste) kans voor een herexamen bij VTA. Leusden. 
-Tim heeft zich aangemeld, maar nimmer iets van VTA gehoord! 
- Gelieve allen die daar belang bij hebben zich nog even centraal aan te melden bij het secretariaat, dan kan dat  
  collectief naar VTA worden gedeeld. 
 
*John merkt op dat zijn medewerkers niet op de door de weekse dagen kunnen. 
 Dit behoeft geen probleem te zijn, mits dat tijdig vooraf wordt overlegd en de groep voldoende groot is om het 
 commercieel te kunnen uitvoeren. Ron is bereid in dergelijke gevallen een 
 zaterdag beschikbaar te zijn als examinator. 
 Hierbij zal vooral ook een initiatief bij het betreffende bedrijf liggen (zorg voor transparantie en tijdige  
 communicatie). 
 
*Ook voor uitpakken van consumentenvuurwerk staat een opleiding/certificaat ter discussie en op stapel 
 Vanuit de BPN wordt hierover mee vergaderd binnen de CvD. 
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7.2 Commissie van Deskundigen / certificatie voorstellen 

Ron geeft een klein overzichtje waarover er zoal binnen de commissie wordt gedebatteerd omtrent een revisie 
van de huidige werkwijze en regels. Let op dit is nog geen uitspraak, maar een voorstel. Het ligt momenteel ter 
studie bij het Ministerie van SVW. 
Er wordt gesproken over een nieuwe stijl: 

a. De huidige productie eis voor het behalen van een certificaat gaat vervallen. 
b. Nieuwe voorstel certificaathouders: 
1. Een “nieuweling” volgt eerst een basiscursus en ontvangt na een examen een “basiscertificaat”.  
2. Hiermee kan hij aan de slag bij een bedrijf. Daar kan hij onder begeleiding en toezicht werkzaamheden 

uitvoeren. Indien zijn toezichthouder dat vindt, kan hij zelfs zelfstandig werken, maar altijd onder de 
verantwoording van de toezichthouder. 

3. Vindt het bedrijf/toezichthouder dat na drie jaar dat de persoon “voldoende geschikt “is, dan bestaat de 
mogelijkheid om een volledig examen af te leggen, waarbij na een positieve uitslag een volwaardig 
certificaat wordt verstrekt. 

4. Vanaf dat moment (dus nooit binnen drie jaar), is de mogelijkheid voor de persoon geopend om een 
toepassingsvergunning aan te vragen. 

5. Deze regeling geldt voor een ieder, dus ook een free lancer. 
 

 Een examinator dient over minimaal 5 jaar ervaring te beschikken. 

 Een examinator dient bij een ander instituut dan waar hij examineert, zelf examen te doen…… 
(hiertegen is geageerd, vanuit praktische en commerciële motieven) 
 

8. Praathuis 
De opzet is om dit niet aan een opleidingseis te koppelen zoals voorheen aan de orde was. 
Meer een idee van een gezellig en leerzaam samenzijn. Mogelijk een extern iemand uit te nodigen die zijn/haar 
kennis met ons wil delen. Alles ter bevordering van de saamhorigheid binnen de vereniging. 
Zijn er voorstellen of ideeen, dan horen we dat graag. 
 

9. Wat verder ter tafel komt 
a. Ervaringen met Coronasubsidies. 

Het garantiefonds voor de evenementenregeling wordt uitgevoerd door de (festival)organisator. 
Sommigen hebben van hen bericht ontvangen over een uitkering op basis van staande offertes. 
Dit geeft wel wat zekerheid voor de volgende keer, dat je de “klus” hebt, maar kan mogelijk gevolgen 
hebben voor de prijsstelling. 

 TVL is geen omzet, maar een Bijzonder baat en Last (wel inkomen). 
b. Rubriek “In memoriam” op de website 

Op onze nieuwe website willen we graag aandacht besteden aan leden die ons in de afgelopen tijd zijn 
ontvallen door overlijden. 
-Hiertoe zijn we op zoek naar fotomateriaal en/of een geschreven stukje; wie kan ons  helpen hiermee! 
Het gaat met namen om: Anton van der Hart – Gerrit Wagenvoort – Aad van Westen. 

o Kees zorgt voor een passend bloemstuk naar Mevr. Van Westen / een week voor de Kerst. 
c. Visie algeheel verbod consumentenvuurwerk 

Cecile heeft een documentje samengesteld met een visie vanuit onze hoek. 
 Daarin wordt geconcludeerd dat het wat ons betreft niet nodig is om een verbod uit te vaardigen voor   
 consumentenvuurwerk.(zie de bijlage) 
* Men kan een groothandel in professioneel vuurwerk starten zonder in bezit te zijn van een geldige  
   toepassingsvergunning; haar raar kan het zijn! 
 
*Achmea promoot op TV een verbod en adviseert te gaan kijken naar Centrale Vuurwerkshows. 
 Des te opvallender dat men wel dit advies uitbrengt, maar zich niet bezig (wil) houden met de 
verplichte verzekering voor ons soort bedrijven! 
Er is een brief uitgegaan naar hen met een verzoek om te overleggen over al dan niet collectieve 
verzekering van onze bedrijven. 
Mocht men daarop niet willen reageren, dan moeten we dat zeker “naar buiten brengen” in een 
statement, waarbij hun “valse indruk” en eigen houding wordt geventileerd. 
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*Overigens bestaat er nog veel onbekendheid bij de politie over illegaal consumentenvuurwerk. Zij  
  denken bijvoorbeeld dat de Cobra uit ons circuit komen. 
  We moeten dit zeker meer naar buiten toe ontkrachten, als we over worden aangesproken! 
  Let op: we praten niet van algemene geluiden en van horen zeggen; altijd een bewijs nodig! 
 
o Vooral de milieulobby via de politiek is van grootte invloed op het vuurwerkverbod. 

Daarnaast de Coronaperikelen en volle ziekenhuizen. 
 

o Vuurwerk blijft de mensheid aantrekken; drones en andere alternatieven zijn van tijdelijke aard. 
 
 

10. Rondvraag 
 

Ron a. ventileer zoveel mogelijk naar buiten dat wij NIET de leveranciers zijn van de illegale producten! 
 b. Een Europees vergunning stelsel voor import ook van professioneel) vuurwerk zou een oplossing voor  
      illegaal vuurwerk zijn. Maak gebruik van Pyro passen. 
 
John -wat zijn de gevolgen voor ons als alle consumentenvuurwerk wordt verboden? 
 -een actueel probleem, gezien de huidige ontwikkeling en kans dat dit over niet te lange zal gaan  
  plaatsvinden! 
 
 Te denken valt aan: 

a. Transport en opslag (nu gestoeld op ADR classificatie) tm 1.4G mag consumentenvuurwerk zijn. 
b. Wat heeft dit voor gevold voor ons als branche; denk ook eens aan voorwaarden voor meldingen. 
c. Er voor waken dat niet plotseling alles “professioneel” wordt met de nodige afstanden daarvoor. 
d. We moeten niet afwachten, maar nu al voorbereiden! 

 Ron zal een onderhoud met het Ministerie (Anneke Raap) arrangeren en deze problematiek 
daar te berde brengen. 
 

 Geen scheiging consumenten en professioneel meer aanhouden 

 Cat. F1/F2 – T1 en T2 – bezigen op basis van een melding 

 Cat. F3/F4 – professioneel/ op basis van een vergunning 

 Afstanden meldingen in standhouden zoals nu is 

 Het probleem gaat voornamelijk over cakeboxen; rollen en singleshot zijn verboden. 

 Dus eerst goed uitzoeken waar onze punten liggen!! 
 

#  Op korte termijn een werkgroep hiervoor gaan vormen. 
     Frits meldt zich al vast aan om deel te nemen. 

 
  To do list 

Controle Kascommissie / jaren 2019 tm 2021 Kascommissie In 2022 

Contributie 2022 : 50% = €375,00 in voorjaar – tweede helft 
nog later beoordelen in het najaar 

Stafbureau februari 2022 

Subafdeling SFX voorbereidende initiatieven en plannen Werkgroep Loop van 2022 

RI&E samenstelling met Ministerie  : opvolging  Voorzitter Loop van 2022 

Tijdig aanmelden voor herexamens!!!  Alle leden regelmatig 

Opzetten en ideeen voor een “Praathuis” sessie Wijnand en …. Loop van 2022 

Foto’s  etc. voor de “in memoriam” rubriek van de site Allen Op korte termijn 

Samenstelling werkgroep / inventarisatie “ consumenten 
vuurwerk verbod 

Werkgroep / Frits 
Pen/Bestuur 

Op korte termijn 

Voorstel herindeling categorieën F1/F2 – F3/F4, etc. / in 
T1/T2 document toevoegen en aan Min. aanleveren 

Bestuur / voorzitter Op korte termijn 

Mail Jeroen / Wet Natuurbescherming Groningen Bestuur Op korte termijn 

@ Volgende vergadering voorjaar 2022 / uitnodiging volgt 
 


